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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2015      § 43-61 
 

Tid: Tisdagen den 14 april  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-04-20 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

   

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande              Erik Odenlid  

Regina Kevius (M) vice ordförande              Nämndsekreterare 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Emil Johansson (S)  Tjänstgörande ersättare (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Kersti Ruthström tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Sophie Dahlberg utredare, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 
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§ 52 
Nybyggnad av en enkel idrottshall vid Grimstaskolan - Förslag till 
genomförandebeslut 
Dnr 411-1089-2014 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande:  
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för byggnation av en ny idrottshall vid 

Grimstaskolan, med en beräknad sammanlagd investeringsutgift om cirka 44 mnkr.  

2. Ärendet överlämnas till kommunstyrelsens ekonomiutskott för godkännande av 

hyreskostnad om cirka 2,9 mnkr år 1 till följd av investeringen. 

3. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, förvaltnin-

gen i uppdrag att teckna hyresavtal med fastighetskontoret om 2,9 mnkr år 1. 

 

ÄRENDET 
 

Fastighetskontoret har på uppdrag av idrottsförvaltningen utrett möjligheterna för 

nybyggnation av en fullstor idrottshall vid Grimstaskolan. Hallen ingår i uppdraget att bygga 

fem enkla hallar. Inriktningsbeslut togs av idrottsnämnden och fastighetsnämnden den 16 

december 2014.  

 

Behovet av nya idrottshallar i Stockholm är stort. Vid Grimstaskolan finns möjlighet att 

bygga en idrottshall med permanent bygglov. Hallen möjliggör barn och ungdomars idrott på 

kvällar och helger, och kommer även att kunna användas av Grimstaskolan under skoltid för 

att uppfylla idrottsmålen i läroplanen. Hallen har god tillgänglighet, både med kollektivtrafik 

och med bilburen trafik. Hallen är tillgänglig även för personer med funktionsnedsättning. 

 

Kostnaderna för anläggningen beräknas enligt framtagen kalkyl av fastighetskontoret till 

sammanlagt cirka 44 mnkr, inklusive rivning och avskrivning av en befintlig byggnad, 

markarbeten etc.  

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Regina Kevius m.fl. (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt 

uttalande enligt följande: Under Alliansens tid vid makten så påbörjades arbetet med att bygga 

enklare och således billigare hallar. Syftet med dessa hallar, som numera går under begreppet 

koncepthallar, var att utifrån breddidrottens krav och behov bygga enklare hallkonstruktioner 

för att få ner investeringskostnaderna och i förlängningen kunna bygga fler hallar för 

pengarna.   

 

Kostnaderna för olika typer av koncepthallar presenterades i idrottsnämnden respektive 

fastighetsnämnden i mars 2013. I ärendet framgår det att det är möjligt att bygga enkelhallar 

från 13 miljoner kronor och upp till 25 miljoner kronor beroende på vilken standard som 

efterfrågades. Mot bakgrund av detta avsatte alliansen 100 miljoner kronor i budgeten 2014 

för att bygga fem nya koncepthallar under året.  

 

Majoriteten verkar dock helt ha frångått principen om att bygga enklare hallar eller 

åtminstone följa upp att kostnadsutvecklingen står i paritetet med det ärende som gick i 

respektive nämnd i mars 2013. Istället hänvisar majoriteten till att man avsatt 1 miljard kronor 

mer till idrottsinvesteringar de kommande fem åren. Problemet är dock att 1 miljard kronor 

inte räcker långt när kostnaderna skenar likt det aktuella fallet med idrottshallen vid 

Grimstaskolan.  

 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och Kristdemokraternas särskilda uttalande. 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 
 

 


